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Gebouwen bestemd voor erediensten  -  Burgerlijke plechtigheden

We hebben het genoegen gehad om voor de eerste keer een rapport te krijgen van de 
katholieke Kerk in België. Naast het feit dat het enigszins vreemd is dat dit nu pas voor 
de eerste keer gebeurt, valt opnieuw de lage participatiegraad op. Hieruit kunnen we 
voorzichtig aannemen dat een aantal kerken onderbenut wordt. 

Jammer, want kerken zijn, net als andere gebouwen bestemd voor erediensten, vaak 
architecturale pareltjes en kunnen dus dienen voor allerhande ceremonies. Dat heeft 
meerdere voordelen. Allereerst kunnen burgerlijke plechtigheden plaatsvinden in een 
gebouw bestemd voor erediensten. Daarnaast kunnen er zo extra financiële inkomsten 
ontstaan voor het behoud, het beheer en de instandhouding van dergelijk historisch 
patrimonium, dat momenteel ten laste is van de belastingbetaler.

1. Kan de minister een overzicht geven van het aantal keer per jaar en per eredienst 
dat een burgerlijke plechtigheid heeft plaatsgevonden? Graag een jaarlijks overzicht 
vanaf 2014, per provincie en de bestemming van het gebouw.

2. Kan de minister een overzicht geven van welke burgerlijke plechtigheden hebben 
plaatsgevonden per jaar en per provincie en de bestemming van het gebouw?
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1-2. Eredienstbesturen dienen de toezichthoudende overheid noch de gemeentebesturen 
of provinciebesturen op de hoogte te brengen of en welke burgerlijke plechtigheden ze 
laten doorgaan in gebouwen bestemd voor erediensten.

Ik kan u dan ook geen overzicht bezorgen.


